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Protokół Nr XI/2018   

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów 

odbytej 17 lipca 2018 roku   

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Klembowie   

   

Obrady rozpoczęto o godz.1810, a zakończono o godz. 1837  

W posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych, co stanowi 86, 66% obecności radnych.    

W obradach nie uczestniczył Radny pan Zdzisław Rasiński  

W obradach nie uczestniczył Radny pan Wojciech Śliwa  

  

Porządek obrad:  

  

1. Otwarcie XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów,  

2. Przedstawienie porządku obrad,  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Klembów,  

4. Zamknięcie obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Klembów.  

  

Ad.1.    

Otwarcia XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Gminy pan 

Tadeusz Wojda.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda powitał wszystkich zebranych na sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że na sesji obecnych jest 

12 radnych, jest quorum a zatem podejmowane uchwały będą miały moc wiążącą.   

  

Ad.2.   

   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda przedstawił porządek obrad XI 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zapytał czy Radni mają pytania bądź 

uwagi do przedstawionego porządku obrad.  

  

Ad. 3.   

   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przystąpienie do kolejnego 

punktu porządku obrad: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Wójta Gminy Klembów.   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda stwierdził, że Radni otrzymali projekt 

uchwały i zapytał czy mają pytania do projektu.    

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda otworzył dyskusję.   

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Do kiedy powinniśmy podjąć tą uchwałę?”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Od 1 lipca, ona wstecz wchodzi?”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Do kiedy ją powinniśmy podjąć?”  
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Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Rozporządzenie obowiązuje od 1 lipca.” 

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ale ja wiem, ale do kiedy mamy ją podjąć, kiedy 

powinniśmy ją podjąć.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Tak jak mówię od 1 lipca obowiązują nowe 

stawki i do chwili wypłaty wynagrodzenia za lipiec teoretycznie jest czas na to żeby 

uregulować sprawy wynagrodzenia. W lipcu wynagrodzenie jest wypłacane z dołu, czyli na 

koniec miesiąca 28 zgodnie z regulaminem wynagradzania pracowników samorządowych 

obowiązujący w Urzędzie wynagrodzenie jest wypłacane 28 dnia każdego miesiąca.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie Przewodniczący, dlaczego my nie podejmowaliśmy 

tej uchwały w poprzednim miesiącu zgodnie z przepisami przecież to powinno się odbyć     

w zeszłym miesiącu do końca czerwca tylko dzisiaj mamy nadzwyczajną sesję w tym 

temacie.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Bo chcieliśmy się spotkać w lipcu    

a nie jest planowana sesja zwyczajna.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Inaczej, kto przedkładał projekt.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Przewodniczący.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Przewodniczący zaniechał sprawę, bo taka uchwała 

powinna być procedowana na sesji zwyczajnej. Dlatego że sesje nadzwyczajne dotyczą 

nadzwyczajnych okoliczności a tutaj nie mamy nadzwyczajnych okoliczności i pewnie, 

dlatego dwóch Radnych nie ma na sesji, bo nie mogli dotrzeć a na tamtej byli obydwaj. 

Jeżeli to Przewodniczący przedkładał ja był na siebie tego bata nie brała, bo to nieładnie. 

Jeżeli ktoś wetknął Przewodniczącemu.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Nikt nie wetknął wysoka Rado 

jestem odpowiedzialny za to.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Jeszcze raz pani Przewodniczący proszę o rzeczową 

merytoryczną odpowiedź, bo to była taka odpowiedź żartobliwa trochę. Dlaczego jako rada 

nie podjęliśmy tego tej uchwały w zeszłym miesiącu zgodnie z prawem? Ja już abstrahuję 

od jej wyniku i jakiego kolwiek rozstrzygnięcia tylko sam fakt, że Rada taką uchwałę z tego, 

co ja wiem powinna podjąć do końca czerwca.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Proszę państwa kwestia wynagrodzenia ta, 

która obowiązuje teraz z rozporządzenia jest dyskutowana na forach wielu i zdania są, co do 

konieczności obowiązku podejmowania uchwał podzielone jest na ten temat wiele 

artykułów duże miasta niektóre nie podejmują w ogóle uchwał twierdzą, że nie ma podstaw 

do tego, ale już abstrahując. Inicjatywę uchwałodawczą ma pan Wójt, maja również Radni. 

Trudno być inicjatorem własnych spraw, które dotyczą pana Wójta, więc do końca czerwca 

Wójt cierpliwie czekał na inicjatywę Radnych skoro tej inicjatywy nie było też chcemy mieć 

jasną sytuację przed wypłatą wynagrodzenia, jakie to wynagrodzenie ma zastać wypłacone 

panu Wójtowi.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czyli według pani Sekretarz to Rada zaniedbała tego 

obowiązku.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Nie, nie twierdzę, że Rada zaniechała tego 

obowiązku.”  

Radna pani Emilia Kamińska: „Każdy mógł wnieść taki projekt uchwały.”  
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Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Jak najbardziej. Była sesja można było         

w porządku obrad.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Projekt uchwały wnosi przynajmniej czterech Radnych.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Każdy może zgłosić przecież ja składałam projekty 

uchwał państwo je przyjmowaliście, co prawda na samym początku je państwo odrzuciliście 

mój projekt uchwały, co było błędem, ale to już pomijam, ale później państwo je 

przyjmowali nawet na sesji.”  

Radny pan Stanisław Jachacy: „Ja mam pytanie tj. sesja w sprawie nowej stawki 

uposażenia pana Wójta a jakie było poprzednie uposażenie.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Wynagrodzenie zasadnicze 5 900,00 

zł., dodatek funkcyjny 1 900,00 zł i dodatek specjalny 3 120,00 zł. Łączne zmniejszenie 

wynagrodzenia 1 820,00 zł.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ale nie tłumaczmy tego wszystkiego tak cierpliwie dla 

nas, bo my wiemy, jakie stawki wynikają możemy mieć tylko wątpliwość, dlaczego znowu 

najwyższa. Bo to nie oto chodzi gdzie jest kopia tego rozporządzenia no ja się z nią 

zapoznałam mam ją przed sobą wiem. Natomiast jak my będziemy oczami każdy widzi, że 

znowu w tych widełkach gdzie jest możliwość przesunięcia w te czy w te, bo mamy taką 

możliwość albo zwiększyć albo jeszcze zmniejszyć my podaliśmy znowu maks, bo już innej 

nie możemy podać. I nie wiem jak pan Przewodniczący przygotowując, bo poprzednio nam 

pan tłumaczył na korzyść pana Wójta, że należy dać najwyższą, bo to jest bardzo 

zapracowany człowiek i przy każdym budżecie pokazywaliśmy, że ten bardzo zapracowany 

człowiek naszych uchwał w zakresie wykonywanych uchwał nie wykonał. To, że dostał 

absolutorium to jest, co innego, bo zgadzały mu się liczby nie cyferki. A tutaj chodzi nam  

o to, co mamy w przestrzenie naszej gminy z pracy tego naszego zapracowanego pana Wójta 

i dlaczego, z czego wynika panie przewodniczący ta kwota 4 700,00 zł. Czym się pan 

kierował, że już nie można było dać 5 100,00 zł, czy 4 900,00 zł, bo tyle mówią widełki? 

Dlaczego dla przyzwoitości nie daliśmy po środku, bo to przyzwoitość nakazuje?”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Z tego tytułu, że wynagrodzenie 

miało być obniżone o 20% i to jest następstwem tych wszystkich przepisów.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ale pan posłucha, kto to nam ta uchwałę przedkłada, pan 

ją napisał sam?”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „A dlaczego nie.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Pan powie mi teraz tak, co to jest ten dodatek funkcyjny? 

Ja ponowie to pytanie, które było rok temu, bo ja tego nie wiem, chcę wiedzieć w wysokości 

1 900,00 zł.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Jest obowiązkowy składnik wynagrodzenia 

wynikający z rozporządzenia.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „I on ma wynosić 1 900,00 zł.”  

Radna pani Emilia Kamińska: „To są podstawowe rzeczy, które są w ustawie powinieneś 

Piotrek to wiedzieć jak jesteś drugą kadencję. Na litość boską nie znasz takich 

podstawowych rzeczy.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „No nie znam chcę poznać, dlatego.”  

Radna pani Emilia Kamińska: „Zadajesz głupie pytania.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Taka mądrą dziewczynę mamy tutaj w Radzie.”  
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Radna pani Emilia Kamińska: „Pani Jadwigo niech nie będzie pani adwokatem pana 

Piotra Zakrzewskiego.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Jeśli znasz to proszę spokojnie wytłumaczyć.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Panie Przewodniczący ja bym prosiła czy mógłby 

pan doprowadzić do tego żebyśmy mieli obrady a nie magiel.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „No, bo siądzie jedna osoba i krzyczy na wszystkich.” 

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Jednak proszę zdyscyplinować wszystkich żeby 

wypowiadali się tylko ci, którym pan udzieli głosu. Ja nie mam ochoty już siedzenia                 

w maglu.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Dodatek funkcyjny tutaj mamy w wysokości 1 900,00 zł, 

jakie są widełki tego dodatku.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Dodatku funkcyjnego nie ma widełek jest 

kwota 1 900,00 zł.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „I ona taka musi być tak.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Tak jest tak jest rozporządzeniu.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Dobrze. Dodatek specjalny w wysokości 40% tutaj są 

widełki, są.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Nie procenty są.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „No to procenty. I czym my się sugerowaliśmy żeby te 40% 

tu akurat zostawić.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „No żeby zostawić.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „No, ale jak my mamy tak rozmawiać no to, po co mamy 

rozmawiać.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Trzeba było zostawić te sprawę na sesji zwykłej. 

Ponawiam pytania wszystkie, które zadawałam wcześniej, czym się kierujemy przy 

ustaleniu wysokości wynagrodzenia zasadniczego w kwocie 4 700,00 zł przy odpowiedzi, 

że jest to obniżka 20% od tamtej kwoty to siąpmy i najpierw obliczmy. Od 5 900,00 zł na 

20% na 4 700,00 zł naprawdę tyle wyszło.”  

Radna pani Emilia Kamińska: „4 720,00 zł.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „W rozporządzeniu tyle jest.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Takie są widełki.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Tak.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ale ja wiem o czy mówimy. Ja pytam skąd się wzięła ta 

kwota.  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Z rozporządzenia tj. rozpiętość, jaka 

wynika z rozporządzenia i 4 700,00 zł jest to kwota maksymalna, jaką Wójt może otrzymać 

w gminie do 15 000 mieszkańców.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Odpowiem tę informację podałam na samym początku, 

że to jest górna stawka możliwej kwoty to już jest górna nie ma innej możliwości. Ja pytam, 

dlaczego ona się tutaj u nas znalazła w tym projekcie.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Ale to równie dobrze może paść 

propozycja, że ma nie być 4 700,00 zł ma być 3 200,00 zł.”  
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Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Pani Radna mogłaby być 4 650,00 

zł i też by się pani pytała, dlaczego padła kwota 4 650,00 zł. Proszę o propozycję, jaka ma 

postać.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Dobrze. Panie Przewodniczący, jakie są widełki.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Proszę podać.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Nie, ale to pan powinien wiedzieć to pan to szykował nie 

pani Sekretarz.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Ale ja mam pomocników, którzy mi 

podpowiedzą ja nie mam tych materiałów, przed sobą nie mam.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ja nie, dlatego mówię żeby tu kogokolwiek ośmieszyć ja 

tylko chcę pokazać żebyśmy nie robili tutaj cyrku z tego, co tu mamy uchwalić. Bo to jest 

cyrk. Wołacie tutaj ludzi po to żeby podnieśli rękę w górę czy żeby rzeczowo porozmawiali 

o tym czy Wójtowi się należy takie wynagrodzenie.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Ja może tylko w jednej kwestii. Nie ma obowiązku 

nauczenia się załączników do jakiegokolwiek rozporządzenia na pamięć pan 

Przewodniczący nie ujmując niczego jest już osobą wiekową i może jest problem 

zapamiętywaniem.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Ale tutaj przed chwila padło takie stwierdzenie, że my 

powinniśmy uchwały znać. Tu przecież przed chwilą zarzucono mi i pani Jadwidze, że my 

powinniśmy to znać na pamięć.”  

Radny pan Grzegorz Gałązka: „Ja sobie nie życzę żeby Radna Szewczyk nas obrażała, ja 

rozumiem, że Radnej Szewczyk nienawiść mózg zżarła, ale ja sobie nie życzę.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Człowieku.”  

Radny pan Grzegorz Gałązka: „Kobieto nie życzę sobie.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Wstań i z pięściami na mnie rusz Turek i ty to jest to 

samo, ja to znam. Jeżeli nie macie nic do powiedzenia to ja mam. Więc proszę państwa 

wynagrodzenie zasadnicze jest w widełkach 3 400,00 zł – 4 700,00 zł o to mi chodziło 

żebyśmy mogli, jako Rada, która może podjąć uchwałę sensowną przedyskutowała czy 

rzeczywiście musimy w tej wysokości 4 700,00 zł wynagrodzenie zasadnicze dla pana Wójta 

uchwalać. To mnie męczy tu powinniśmy się zastanowić dodatki funkcyjne wiadomo nie 

zmienił się był najwyższy będzie najwyższy był 1 900,00 zł i taki musi zostać. Specjalny 

daliśmy najwyższy, 40% z czego to wynika z tego, że pan Wójt rzeczywiście musi tyle 

zarabiać tutaj jak tak będziemy obciążać gminę nic tu nie będzie dla mieszkańców. To nie 

jest wynagrodzenie gdyby było z kieszeni pana Przewodniczącego, pani Sekretarz                       

i wszystkich tu państwa i byście te pieniądze tu wyłożyli ja głosuje dwiema rękami niech 

pan Wójt ma najwięcej.”   

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Pani Radna, jaki ma pani wniosek     

i jaka Stoke pani proponuje poddam od głosowanie.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Już myślę właśnie nad tym, zastanawiam się nad tym.      

I panie Przewodniczący może pan powiedzieć, na czym polega ta nasza dyskusja tutaj, jeżeli 

ja bronię finansów gminy to mnie atakuje cała Rada, która uważa, że należy wydać pieniądze 

jak się chce.”  

Radny pan Grzegorz Gałązka: „Panie Przewodniczący, po co ta dyskusja bezsensowna.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Po to żeby pana przekonać, że jest sens.”  
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Radny pan Grzegorz Gałązka: „Pani jest chora.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „A pan jest wariat od początku jak pan tu przyszedł jak ja 

jestem chora umysłowo.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Proszę o kulturalne zachowanie           

i nie obrażać nikogo.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Kogo pan prosi tego człowieka, który nie wie jak do 

kobiety się odezwać. Ja w Turcji byłam to wiem jak się tam odzywają.”  

Radna pani Katarzyna Wnuk: „A pani nie wie jak się w ogóle do wszystkich odezwać.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Słuchajcie stańcie i brońcie całym sobą Wójta nie brońcie 

mieszkańców wybrał was pan Wójt. Więc tak mam wniosek są widełki od 3 400,00- 4 700,00 

zł ja daje bardzo rozsądną kwotę do przemyślenia i do przegłosowania przez Radnych i jest 

to kwota nie ujmując 4 400,00 zł to nie jest jakieś tam 3 300,00 zł jak tutaj ktoś rzucał.              

4 400,00 zł wynagrodzenia zasadniczego.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Te procenty też.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „One zmaleją automatycznie.”  

Radny pan Piotr Zakrzewski: „Chodzi o ten dodatek specjalny w wysokości 40%.” 

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „A dodatek specjalny na ten sam 

będzie zaproponowany.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Przy dodatku specjalnym uważałabym, że wystarczająca 

nie już nie bądźmy tacy, bo powiedzą, że wystarczająca kwotą będzie 30%. Pan Wójt jest 

pierwszą kadencję, pan Wójt jeszcze niczym specjalnym się nie popisał dajmy mu szansę 

jak wybiorą go na drugą kadencję żeby mu mieć, z czego przyznać. Potem siądziemy                   

i będziemy się zastanawiać ci, którzy będą wybrani jak panu Wójtowi wynagrodzenie 

przyznać.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poddał pod głosowanie wniosek             

o ogłoszenie przerwy.  

Wniosek (zgłoszony przez Radną Jadwigę Szewczyk) kwota wynagrodzenia zasadniczego 

Wójta gminy 4 400,00 zł, dodatek specjalny 30%.  

  

Za – 2  

Przeciw – 10  

Wstrzymało się – 1  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek nie został przyjęty.   

  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Panie przewodniczący ja jeszcze raz chcę zapytać i bym 

prosił o odpowiedź.  

Radny Andrzej Górecki: „Proszę powiedzieć, dlaczego jesteśmy nieuczciwi.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Dlatego że okradamy własnych mieszkańców zadał 

pytanie pan, więc odpowiadam.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Jeszcze raz chciałem zapytać panie Przewodniczący czy 

wszystko będzie zgodne z prawem, jeżeli my podejmiemy tą uchwałę w dniu dzisiejszym    

a czy nie powinniśmy jej podjąć w poprzednim miesiącu. Bo później ta uchwała pójdzie       
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w ramach nadzoru do Wojewody i czy niespodziewany się, że może być ewentualnie 

poddana jakiejś negatywnej ocenie.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Uchwała ma zapis jest parafka naszej 

Radcy Prawnej, uchwała wchodzi w życie tak jak jest ostatni paragraf z dniem podjęcia i ma 

zastosowanie do wynagrodzenia od 1 lipca 2018 r., Więc nie ma ryzyka, że będzie coś 

niewłaściwie.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ale rozumiem, że powinna być podjęta do końca czerwca, 

powinna być.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Nowa stawka powinna obowiązywać od      

1 lipca tak jest zapisane w ustawie, stare widełki obowiązywały do 30 czerwca.”   

Radny pan Andrzej Pisarek: „Ja powiem tak, ja się spodziewałem, że na poprzedniej sesji 

zwyczajnej myśmy takiej uchwały nie mieli w porządku obrad nie zostało to podjęte to ja 

byłem prawie, że przekonany, że w ogóle Rada odstąpi od takiej uchwały. I pytanie jest 

takie, dlaczego skoro nie podjęliśmy do końca czerwca zgodnie z prawem podejmujemy ja 

w lipcu i to jeszcze na sesji nadzwyczajnej.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Proszę państwa tak powiedziałam sprawa 

nadal jest kontrowersyjna i wiele gmin już podjęło jakieś inicjatywy żeby zaskarżać, 

odwoływać się różne inne rzeczy robić. Nasz projekt uchwały jest przedkładany dzisiaj, 

jeżeli zostanie przez państwa przyjęty będzie obowiązywał od 1 lipca. Są też gminy, które 

mimo przedkładanych projektów uchwał Rada nie pojęła uchwały albo w ogóle nie 

wprowadziła do porządku różne sytuacje i też jest dylemat jak Wojewoda, jakie będą 

rozstrzygnięcia. Ale tego w tej chwili nikt nie wie.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Czy niebyło by mniej kontrowersyjne jak tutaj pani 

wspomniała żeby tą uchwałę próbować podjąć w poprzednim miesiącu zgodnie z przepisami 

prawa.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Uważam, że tu zagrożenia, co do 

właściwości trybu podjęcia uchwały nie będzie zagrożenia, że będzie ona niewłaściwie 

podjęta, że nadzór Wojewody tutaj nie będzie miał jakiejś uwagi.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „Pani Sekretarz to było opiniowane 

przez Radcę prawnego.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Opiniowane przez naszego Radcę Prawną  

Urzędu.”  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda: „I nie miała żadnych zaostrzeń.” 

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Tak jest.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Radca Prawny ma swoją opinię, jest wiele interpretacji 

prawa i każdy może mieć inną interpretację.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „To tak jak powiedziałam różnie w urzędach 

jest.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Rozporządzenie mówiło do końca czerwca jakby nie było 

tak a my podejmujemy lipcu.”  

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Zastosowaniem od 1 lipca.”  

Radny pan Andrzej Pisarek: „Pani Sekretarz ja wszystko rozumiem tylko, co było 

naprzeciw temu żeby to podjąć w poprzednim miesiącu.”  
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Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „No nic pod warunkiem żeby był projekt 

uchwały przedłożony i Rada by to przyjęła.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Na czym polega ten kontrowersyjny charakter tej 

ustawy.” Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Bo są też uchwały podjęte, które 

widziałam już na bip podjęte przez Radę, że uchwała ma zastosowanie od 1 października. 

Rady potraktowały, że jest to zmiana warunków wynagrodzenia i obowiązuje trzy 

miesięczny okres wypowiedzenia, sąsiednia gmina nie podjęła w głosowaniu zdjęli                   

z porządku obrad projekt uchwały i w tych Urzędach też stoją z dylematem, co dalej.               

W innych Urzędach w ogóle nie przedłożono projektu uchwały uznając, że wchodzi 

rozporządzenie i Wójt Burmistrz miał np. maksymalne i rozporządzenie w tej chwili 

reguluje, jakie jest maksymalne, więc są ich zdania, że będą wypłacać maksymalne do kwoty 

rozporządzenia. Które podejście będzie właściwe i jak będzie potraktowane to pokaże 

dopiero orzecznictwo i praktyka, jak będą do tego RIO zapatrywały?”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ja myślę, że dlatego jest kontrowersyjna sprawa                    

i kłopoty, że nie podjęto ustawy tylko podjęto to w formie rozporządzenia i w ten sposób 

zastosowano dowolność a dowolność to polega na tym, że zawsze będzie taka zasad, że 

wyrwać jak najwięcej pieniędzy dla Wójta.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Ja mam pytanie do Radnej pan Szewczyk, ponieważ pani 

Radna zarzuciła nam, że okradamy gminę ja chciałbym się dowiedzieć, w jaki sposób ja tą 

gminę okradłem. Proszę mi odpowiedzieć, pani tak powiedziała na forum. To są pani słowa, 

w jaki sposób ja okradłem ta gminę. Proszę mi powiedzieć, bo ja się nie czuje żeby ja okradał 

gminę.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Ale skończył pan?”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Słucham panią.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Mogę zabrać głos? Może nauczymy się w ten sposób 

kultury. Ja pana nie atakowałam tylko panu powiedziałam, że został pan Radnym po to żeby 

dbać o interesy mieszkańców.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Ja wiem, po co zostałem Radnym.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Przerwałam panu jak pan pytał.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Proszę.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Moja zasada jest taka, że jeżeli wybrano mnie Radną to 

się staram żeby jak najmniejsze pieniądze płynęły tam gdzie one zostają przejadane. A jeżeli 

pan pilnuje tego żeby Wójt miał kieszeń napchaną najwyższymi z możliwych, bo gdyby 

były jeszcze wyższe to ja panu mówię, że pan by i te wyższe przegłosował to jak pan w tej 

sytuacji traktuje swoich mieszkańców, moich mieszkańców, całej gminy. I pan szuka teraz 

odpowiedzi u mnie, dlaczego ja mam takie zdanie o panu. Bo pana obowiązkiem jest dbać 

o mieszkańców, ja tez jestem mieszkańcem i Radną, a pan nie dba ani o mnie, ani                          

o mieszkańców.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Proszę mi konkretnie odpowiedzieć, bo pani mi 

powiedziała, że okradam gminę. Proszę mi odpowiedzieć na pytanie?”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „To niech pan nie przerzuca pieniędzy mieszkańców do 

kieszeni Wójta tylko niech pan wykonuje tak swoje zadanie.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „W jaki sposób przerzuciłem w tej chwili te pieniądze proszę 

mi powiedzieć?”  
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Radna pani Jadwiga Szewczyk: „A czemu że podałam panu wyraźnie stawkę, która 

powinna być i była bardzo rzeczowa.”   

Radny pan Andrzej Górecki: „To jest pani zdanie, każdy ma zdanie inne. Dla mnie 

rzeczowa stawka może być inna może być niższa może być wyższa.”   

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Nie proszę pana już mi pan pokazał, jaka jest pana stawka 

i pan mi pokazał, w jaki sposób traktuje mieszkańców i w jaki sposób. Niech pan się proszę 

pana ja jeszcze mogę panu dodatkowo wskazać wszystkie inne informacje, których pan 

potrzebuje.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Nie mi chodzi pani mnie oskarżyła o kradzież.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „O jaką kradzież? Ja panu tylko powiedziałam, że pan 

przegłosował tę stawkę, która stawia mieszkańców w sytuacji takiej, że musza liczyć na 

pana łaskę.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Ja żadnej stawki nie przegłosowałem jeszcze.”   

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Jak to nie, a co to jest głosowane, co my przed chwila 

głosowaliśmy. Stawkę wynagrodzenia zasadniczego w wysokości 4 400,00 zł przeszło 

głosował pan?”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Nie przeszło.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Głosował pan?” 

Radny pan Andrzej Górecki: „Głosowałem.”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Więc jaka została 4 700,00 zł. Bo jeszcze może pan 

obniżyć i ja wtedy tu na forum pana przeproszę.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „Czy przegłosowaliśmy 4 700,00 zł?”  

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Proszę pana czy przegłosowaliśmy 4 400,00 zł.”  

Radny pan Andrzej Górecki: „To był pani wniosek ja nie przegłosowałem pani wniosku.” 

Radna pani Jadwiga Szewczyk: „Proszę pana to niech pan honorowo zgłosi 4 200,00 zł       

a ja panu przegłosuję.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Tam powinna być uchwała z 17 lipca to literówka     

i w główce w przedostatniej linijce tam jest Dz. U. i powinno być z 2018 r. poz. 936. Tam 

podany jest dziennik ustaw niepodany jest rok.”    

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Dlatego że tu przy rozporządzeniu nie ma 

takiego obowiązku, ponieważ rozporządzenie jest z 2018 r. a to automatycznie oznacza, że 

Dziennik Ustaw jest z 2018r. nie ma takiej potrzeby.”  

Radna pani Dorota Marcinkowska: „Rozsądnie by było wpisać w podstawie prawnej.” 

Sekretarz gminy pan Agnieszka Sosnowska: „Nie ma obowiązku podawania tutaj 

Dziennika Ustaw z roku, ponieważ rozporządzenie jest z tego samego roku.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda zamknął dyskusję.  

Przewodniczący Rady Gminy pan Tadeusz Wojda poprosił o przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Klembów.  

  

Za – 8  

Przeciw – 2   

Wstrzymało się – 3   

   

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr XI.431.2018 została podjęta.  
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Ad. 4.   

   

Zamknięcia obrad XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy dokonała Przewodniczący Rady 

Gminy pan Tadeusz Wojda   

Na tym protokół zakończono i podpisano.   

   

 Protokołowała:                                                                                  Przewodniczący                                                                                                      

Agnieszka Adamczyk                                                                           Rady Gminy    

    

                                                                                                        /-/ Tadeusz Wojda 

  

 


